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Kuvailun tiedotuspäivä 22.10.2019, palautteet 
 
 
Tilaisuuteen osallistui 69 henkilöä paikan päällä ja 197 henkilöä etäyhteydellä. 
Palautteen antoi 35 henkilöä. 
 

 
 
Palautelomakkeen kysymykset ja niiden arviointi asteikolla 1–4 
(1 = heikosti / ei ollenkaan, 4 = erinomaisesti / erittäin hyvin) 
 
 

vastausten keskiarvo 
3,44 

  
   

 
Tilaisuus kokonaisuutena onnistui    3,51 

 Tilaisuudesta tiedottaminen onnistui    3,71  
Tilaisuus vastasi tarpeisiini ja odotuksiini   3,23 
Tilaisuus antoi työhöni liittyviä uusia ajatuksia/tietoja   3,29 

 
 

 
Miten etäyhteydellä osallistuminen toimi teknisesti?  
 
Yhteydet toimivat hyvin.  
Poimintoja palautteista: 

 
- Hyvin, ei moittimista. 

 
- Etäyhteys toimi loistavasti. Ei kuvanpätkimistä ja kadonneita ääniä. 

 
- Hyvin! Ensimmäinen kerta, kun seurasin YouTube-livestreamia, tätä lisää! 

 
- Toimi hyvin. Muistaakseni yleisöltä tuli jokin yksittäinen kysymys tai kommentti, joka ei etänä 

kuulunut, koska silloin ei käytetty mikrofonia. 
 

- Etäyhteys toimi loistavasti 
 

- Hyvin. Kuva ja ääni toimivat kunnolla, eivät pätkineet tai eikä muitakaan häiriöitä ollut. 
 

- Viimeisen esityksen diat näkyivät epäselvästi. 
 

- Hyvin. 
 

- Teknisesti hyvin.  
 

- Kommentointien yms. jättämismahdollisuuden valinta ei ollut sopiva. 
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Toivomme palautetta tilaisuudesta. Miten voimme parantaa toimintaamme, etenkin jos annoit 
arvosanoja 1-2? 

 
- Oli mielenkiintoinen ja monipuolinen, kiitos! 

 
- Nyt oli hyödyllinen ja todella mielenkiintoinen koulutuspäivä! Näki mitä maailmalla tehdään 

(vau!) ja missä meillä mennään. Tätä lisää! 
 

- aikataulu petti, keskusteluun ei jäänyt aikaa. 
 

- Aamupäivän ohjelma oli kiinnostava, erityisesti Jennifer Wardin esitelmä oli kiehtova. 
 

- Hei, 
tilaisuus oli kokonaisuutena onnistunut. Ohjelma oli kuitenkinkin melko tiivis ja päivä pitkä. 
Olisi hyvä, että aamupäivän aikanakin olisi pieni jaloittelutauko, sillä usean tunnin istuminen 
on raskasta. Lisäksi tunnin ruokatauosta olisi hyvä pitää kiinni, sillä keskustan ruokapaikoissa 
joutuu monesti jonottamaan. Uskon myös, että ihmiset tykkäisivät rupatella lounaalla 
koulutuksen herättämistä ajatuksista. 
 

- Aikataulu oli liian tiukka, keskustelulle ei jäänyt aikaa 
 

- Oli kovin musiikkipainotteinen, siksi ei ihan tällä kertaa osunut omalle alueelle. 
 

- Ihmettelin, että fiktiivisen aineiston kuvailua koskevalle esitykselle oli annettu kokonainen 
tunti. Tosin oli hyvä, että se oli sijoitettu päivän loppuun. Tällöin ne, joita asia ei koske, voivat 
lähteä aiemmin. 

 
Ehdotuksia tulevien Kuvailupäivien aiheiksi 

 
- Ainoa toive koskee sitä, että aiheet liittyisivät ajankohtaisiin asioihin ja muutoksiin. 

(Kuvailutyö ja kirjastosektori yleensä). 
 

- e-äänikirjojen kuvailu 
 

- RDA yleisissä kirjastoissa enemmän esiin. 
 

- Eri aineistojen kuvailujen periaatteista RDA.ympäristössä. 
 

- Kansainvälistä näkökulmaa yhä yhdetyvämmässä kuvailuympäristössä. 
 

- ""Hallinnollinen"" metatieto (mm. käyttöoikeuksien metatieto, tunnisteet jne.)" 
 

- Voisiko Kuvailupäivää järjestää erikseen yleisille kirjastoille ja tieteellisille kirjastoille? Esim. 
niin että Kuvailupäivät olisi kaksi päiväiset ja toinen päivistä suunnattaisiin yleisille kirjastoille? 
Tai sitten puolet päivästä olisi vaihtoehtoista ohjelmaa eri kirjastosektoreille. 
 

- Sekä tulevaisuuteen ja kehittämiseen luotaavat että konkretiaa sisältävät esitykset tarpeellisia. 
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Vapaa palaute 
 

- Outi Hintikan esitys oli aivan loistava ja erittäin tarpeellinen! 
 

- Finnasta olisi voinut olla myös maanläheisempi näkökulma. Outi Hintikan osuus oli hienon 
konkreettinen kaunoluetteloijan näkökulmasta. 
 

- Kuvailu on kuulunut työnkuvaani vasta lyhyehkön ajan, ja oli mukavaa, että mukana oli myös 
retrospektiivistä otetta - mitä ollaan viime vuosina tehty ja mihin se on meidät johtanut. 
Kuvailu on laaja ja haastava ala, ja kokonaiskuvan luomisessa tällaiset katsaukset helpottavat 
kummasti. 
 

- Hyvä oli myös tietää hieman mitä tulevaisuus saattaa tuoda tullessaan.  
 

- Oikeastaan pakko katsoa vielä muistiinpanojen kanssa pari esitystä tuolta uudestaan läpi. 
 

- Harmitti, kun monta esitystä meni ohi, koska yritin seurata etäyhteydellä töistä. Ensi kerralla 
viisaammin: jään kotiin kuuntelemaan. Tallentuiko tilaisuus: onko mahdollista katsoa 
jälkikäteen? 
 

- Nämä olivat hyviä aiheita. Tietää isossa kuvassa missä mennään. Mukava oli kuulla 
luetteloinnistakin. Itsekin olen pähkäillyt samojen asioiden kanssa. 
 

- Kaunon koulutus oli hyvä. Tämän tyyppinen 
 

- tietopaketti oli mielenkiintoinen, pienessä osiossa. Uusia kenttiä tulee, joista ei tiedä mitään. 
Voiko kaunon esimerkkiesityksestä saada jostakin tulostettua itselleen. 
 

- Kumean uutiset ovat hyviä. 
 

- Ulkomainen vieras J.W. oli raikas tuulahdus ulkomaailmasta. Hänen esityksensä oli eloisa, 
kiinnostava ja sisältörikas. Sen jälkeen seurasi sitten ikävä kyllä kotimainen perinteinen 
zombiosasto, joka harrasti monotonista power point -ulkolukua. Ehkä pahiten Kipan 
Hintikka. Ei tämmöinen oikein palvele mitään eikä ketään. 
 

- Hetkittäin meni yli peruskuvailijan käsityskyvyn - esimerkiksi Annifista olisi voinut vilauttaa 
pikku esimerkkiä. Siitä on keskiviikkona oma osio, mutta ei etäosallistujille. 
 

- Jaakko puhuu niin nopeasti mikrofoni suussa, että puheesta ei saa mitään selvää, edes 
suomeksi. 
 

- Pieni luentosali oli KYLMÄ!!! 
 

- Kiitos hyvistä ja mielenkiintoisista esityksistä. 
 

- Tilaisuudessa oli mielestäni hyvä tasapaino. Mukana oli niin teoreettisempaa ja 
taustoittavampaa kuin käytännönläheistä, omaan työni läheisesti liittyvää tietoa. 
 

- Linkki tilaisuuden videotallenteeseen puuttuu vielä (28.10.2019). 


